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کارشناس فوتبال  

گفـــتوگـــو

احتمال کناره گیری ذوب آهن  
از  لیگ »هندبال«

ایسنا: مدیرعامل باشگاه ذوب آهن اصفهان 
گفت: ممکن است ذوب آهن اصفهان در این 
دوره از لیگ برتر هندبال در بخش زنان و 
مردان تیمداری نکند. تیم ذوب آهن اصفهان 
که از جمله تیم های ریشه دار در لیگ برتر 
هندبال ایران است که قصد دارد در سال 
۱۴۰۱ در لیگ برتر هندبال مردان و زنان 
تیمداری نکند. ذوب آهن قدمت طولانی در 
لیگ برتر هندبال دارد و در سال گذشته در 
رده سوم لیگ برتر هندبال مردان قرار گرفت. 
با این وجود هنوز انحلال این تیم در لیگ برتر 
هندبال قطعی نیست و باید دید در نهایت 
می توانند با جذب اسپانسر یا منابع مالی بازهم 
در لیگ برتر باقی بمانند یا خیر. پرویز احسانی 
مربی این تیم هندبال، در این خصوص گفت: 
هنوز چیز مشخصی به ما اعلام نشده است. 
سایت رسمی باشگاه اعلام کرده بود که 
مشکلات مالی و بدهی های قبلی وجود دارد. 
برای اینکه بتوان این بدهی ها را صاف کرد و 
در سال آینده باشگاه داری خوبی داشته باشند 
فکر می کنم در این دوره در مسابقات لیگ برتر 
هندبال مردان و زنان حضور نداشته باشند. 
تنها ممکن است در بخش پایه تیمداری 

کنند. هنوز هیچ چیزی قطعی نیست. 

مهدی امیرآبادی، پیشکسوت استقلال 
می گوید: باید بعداز برگزاری چند هفته از 
مسابقات لیگ برتر درمورد عملکرد سرمربی و 

بازیکنان تیم نظر داد. 
  نقل و انتقالات استقلال را چطور 

ارزیابی می کنید؟
استقلال فصل قبل قهرمان لیگ برتر شد 
و اولویت باشگاه هم ابتدا تمدید قراردادهای 
بازیکنان بود. یکسری از نفرات تازه وارد هم 
که در حد نیاز به تیم اضافه شدند. همچنین 
سرمربی تیم هم درخواست جذب چند 
بازیکن را دارد که به طور حتم باشگاه نفرات 
مورد نظر ساپینتو را به خدمت خواهد گرفت. 
  به جذب بازیکنان زیاد در خط حمله 

انتقاد می شود؟
حضور چند مهاجم ستاره در یک مقطع، 
زیاد هم عجیب و غریب نیست. باید دید 
که سرمربی تیم این مهاجمان را در چه 
پست هایی استفاده خواهد کرد و مدیریت این 

بازیکنان در اختیار سرمربی است. 
  به آینده استقلال امیدوار هستید؟

باید اجازه بدهیم مسابقات لیگ برتر آغاز 
شود و به پیش گویی نپردازیم. باید تمرینات 
انجام شود، تفکرات سرمربی در تیم پیاده 
شود، سپس در مورد نحوه بازی کردن تیم 
اظهار نظر داشته باشیم. از حالا نباید در مورد 
مباحث فنی و تاکتیکی مختلف تیم ها به طور 
۱۰۰ درصد کارشناسی و صحبت کنیم و 

خیلی زود است. 
  نظر شما درباره ابقای »اسکو« 

چیست؟
در مورد نحوه برخورد با یک فردی که برای 
یک تیم زحمت کشیده بود و تیم ملی را به 
جام جهانی رسانده بود، کار درستی صورت 
نگرفت. اسکوچیچ دلش با این تیم بود که در 
رقابت های جام جهانی هدایت بازیکنانش را بر 
عهده بگیرد. اگر هم قرار باشد جایگزینی هم 

برای او بیاورند فقط باید مربی داخلی باشد. 
  اختلافات در تیم ملی به نتایج ضربه 

می زند؟
در خانواده همیشه درگیری و اختلاف 
وجود دارد، اما باید بزرگ تر خانواده این 
اختلافات را حل کند که متأسفانه بزرگی 
در فدراسیون فوتبال و تیم ملی وجود ندارد 
تا به این حاشیه ها پایان بدهد. امیدوارم این 
حواشی و اختلافات در آستانه جام جهانی هر 
چه زودتر مدیریت و برطرف شود تا تیم ملی 

آسیب نبیند. 

خارجازمستطیلسبز

 مهدی امیرآبادی: 
 اولویت استقلال 

تمدید قراردادهای 
بازیکنان بود

خبــــــر
  سهام باشگاه »رم« 

از بازار بورس خارج شد
سهام باشگاه رم پس از دو دهه از بازار 
بورس خارج شد و در اختیار مالک آمریکایی 
آن قرار گرفت. باشگاه رم بعداز 22 ساله بازار 
بورس ایتالیا را ترک خواهد کرد. این اتفاق 
در پی خریداری شدن نزدیک به 9 درصد 
دیگر از سهام این باشگاه توسط دن.فردکین؛ 
رئیس آمریکایی باشگاه که سهام او از 87 به 
95.97 درصد طی یکماه گذشته افزایش 
می دهد. به این ترتیب به حدنصاب لازم )95 
درصد( برای تبدیل شدن او به تنها مالک این 
باشگاه رسید. به این ترتیب فردکین اکنون 
این گزینه را دارد که اندک سهام باقی مانده 
را از چنگ سهامداران خرد باشگاه خارج کند 
و به مالک صددرصد سهام باشگاه تبدیل 
شود. خروج رسمی رم از بازار بورس ایتالیا 
که بین 6۰ تا 9۰ روز دیگر زمان خواهد برد، 
برای مالکان باشگاه منافعی کوتاه و بلندمدت 
خواهد داشت که حذف هزینه های مدیریت 

باشگاه توسط بورس یکی از آنهاست.

آرمان ملی: درحالی که از روز چهارشنبه، 5 مردادماه ثبت نام 
از کاندیداهای ریاست، نواب رئیسی و عضویت در هیات اجرایی 
کمیته المپیک آغاز می شود، آیین نامه برای اعضای مجمع 

ارسال نشده است.
  هماهنگی 

نخستین نشست هماهنگی ستاد برگزاری انتخابات کمیته 
ملی المپیک صبح دیروز به ریاست کیکاوس سعیدی، دبیرکل 
کمیته برگزار شد. در این نشست که با حضور کیکاووس 
سعیدی و نصرا... سجادی، مشاور رئیس و اعضای ستاد برگزار 
شد، طراحی و تنظیم فرم های ثبت نام، چگونگی روند ثبت نام 
کاندیداها برای ریاست، نایب رئیسی و اعضای هیات اجرایی و 
همچنین بررسی مدارک لازم و زمان های مشخص برای انجام 
امور مربوطه توسط دبیرخانه مجمع مورد بررسی و هماهنگی 
نهایی قرار گرفت. پیمان فخری، رئیس مرکز نظارت بر تیم های 
ملی، اصغر فرخی، مشاور رئیس و رئیس حراست، فرید فتاحیان، 
مدیر امور بین الملل، محمود عبداللهی، مدیر روابط عمومی 
و سپیده گلیجانی مقدم، مدیر موزه ملی ورزش، المپیک و 
پاراالمپیک نیز در نشست حضور داشتند. مجمع انتخابی کمیته 
ملی المپیک ششم شهریورماه برگزار و ثبت نام از داوطلبان در 
ساعات اداری از روز چهارشنبه 5 مردادماه آغاز و تا پایان وقت 

اداری پنجشنبه 2۰ مردادماه ادامه خواهد داشت. 
  ثبت نام پیش از موعد 

با توجه به در پیش بودن بازی های کشورهای اسلامی به 
میزبانی قونیه ترکیه و حضور هادی ساعی به عنوان معاون کاروان 
در این رقابت ها، هیات اجرایی به ساعی اجازه داد پیش از موعد، 
در انتخابات کمیته ملی المپیک ثبت نام کند. با این حساب باید 

او را نخستین ثبت نام کننده در پروسه انتخاباتی کمیته ملی 
المپیک دانست. 

  مشکل آیین نامه 
درحالی که از روز چهارشنبه ثبت نام از کاندیداهای ریاست، 
نواب رئیسی و عضویت در هیات اجرایی کمیته المپیک آغاز 
می شود، هنوز آیین نامه برای اعضای مجمع ارسال نشده است. 
آیین نامه انتخابات کمیته ملی المپیک 3۰ خردادماه به تأیید 
IOC رسید تا یکی از موانع بر سر انتخابات کمیته ملی المپیک 
برداشته شود، اما در شرایطی که از امروز ثبت نام از کاندیداهای 
ریاست، نواب رئیسی و عضویت در هیات اجرایی کمیته ملی 
المپیک آغاز می شود، هنوز آیین نامه برای اعضای مجمع ارسال 
نشده است. برخی از اعضای مجمع نسبت به این موضوع اعتراض 
دارند و پیگیر مطالعه آیین نامه برای آشنایی با شرایط برگزاری 
انتخابات هستند. در حال حاضر فقط اعضای هیات اجرایی از 

جزئیات این آیین نامه اطلاع دارند. 
 صالحی  امیری 

سیدرضا صالحی امیری، رئیس کمیته ملی المپیک در پاسخ 
به این سوال که تصمیم او برای عدم حضور در انتخابات قطعی 
است یا در آینده ممکن است تصمیمش تغییر کند، تصریح کرد: 
من تا الان که با شما صحبت می کنم تصمیمم برای عدم ثبت نام 
در انتخابات قطعی است. صالحی امیری درباره اینکه برخی 
از اهالی ورزش به حضور کیهانی و شایسته به عنوان خبرگان 
ورزشی در انتخابات کمیته ملی المپیک معترض بودند، 
خاطرنشان کرد: این مسائل را از کسانی که بحث می کنند سوال 
کنید. من به عنوان رئیس کمیته ملی المپیک مسئولیتم انجام 
اقدامات قانونی در چارچوب اساسنامه است. طبیعی است که 

ما با سلایق و نگاه های مختلفی مواجه هستیم و باید این فضای 
باز را داشته باشیم و این ظرفیت را در خود ایجاد کنیم که همه 
حق نقد و اظهارنظر داشته باشند. من برای همه آنها احترام قائلم 
و بنای پاسخگویی به هیچکس را نداریم. وی ادامه داد: من در 
چارچوب اساسنامه فعالیت هایم را تعریف کردم و هیچ مرجعی 
و هیچ شخصیتی تحمیل و اعمال نظری در این فرآیندها در 
چهارونیم سال گذشته نداشته و ما مسیرمان مشخص است. 
درباره انتخابات هم من دو برابر ظرفیت معرفی کردم و طبق 
اساسنامه معرفی با رئیس است و انتخاب با اعضای اجرایی. از 
این تعداد پنج نفر را انتخاب کردند و روند کار براساس اساسنامه 
است، اما اینکه یک عده موافق هستند و یک عده مخالف، طبیعی 
است و اظهارنظر باید برای همه آزاد باشد و ما هم بنایی برای 
پاسخگویی نداریم. کاملا برای همه اظهارنظرها احترام قائلم و 
وقتی خودم اعلام کردم بنای ثبت نام ندارم، بقیه مسائل تبدیل 

به داستان می شود. 
  محمد عباسی 

از محمد عباسی، وزیر پیشین ورزش وجوانان به عنوان یکی از 
گزینه های ریاست این کمیته نام برده می شد. عباسی در گفت وگو 
با »تسنیم«، در پاسخ به این سوال که آیا به او برای حضور در این 
انتخابات توصیه و صحبتی شده است؟ اظهارداشت: تمایلی برای 
این کار ندارم و به دنبالش نیستم. ما نظام وزارت ورزش را در طول 
دولت های یازدهم و دوازدهم با حضور بخشی از اندیشمندان 
نهاد های مختلف انجام داده بودیم. به هر حال به دنبال کارهای 
اینگونه در کمیته ملی المپیک نیستم، چون بالاخره وزیر ورزش 
بودم. درواقع خودم به دنبال این موضوع نیستم، بحثی هم در این 
خصوص صورت نگرفته و به نظر می رسد این شایعه ای ضعیف 
است. وی درباره مقایسه دوره کنونی ورزش با دوره حضور خودش 
در وزارت ورزش گفت: این را باید رسانه ها مقایسه کنند. به هر 
حال در آن دوره شاخصه های اصلی در اوج تاریخ ایران بود. درواقع 
شرایط ورزش ایران در المپیک، پاراالمپیک، مسابقات مختلف 
و بسترهای مورد نیاز ورزش و قهرمانی در آن زمان در اوج قرار 
داشت و استثنایی بود. به نظرم هیچ دوره ای حتی دوره کنونی قابل 
قیاس با آن دوره نیست. به هر حال دعا کنید که این دوره نیز دوره 
خوبی باشد. عباسی درباره تنش های موجود در انتخابات کمیته 
ملی المپیک و شرایط فدراسیون ها و حواشی موجود عنوان کرد: 
رسانه های زیادی در حوزه ورزش وجود دارد، همچنین ورزش 
خاستگاه نسل جوان است. یکی از مزایایی که در دوره حضور ما 
وجود داشت، کم بودن حاشیه ها بود. مهم ترین فن مدیریت در آنجا 
اداره کردن همین حواشی است. یکی از چیزهایی که در وزارت 
ورزش باید به آن توجه شود، درباره جریانات انتخابات فدراسیون ها 
و به خصوص کمیته ملی المپیک است. من مشاهده می کنم که 
در دوره کنونی تنش اضافه می شود و توصیه می کنم برای یک کار 
ماندگار ملی که منافع ملی، کشور، نظام و مردم را حفظ می کند، 

دوستان باهم تعامل بیشتری داشته باشند.

راه رفته را نباید دوباره رفت

اسماعیل حلالی در خصوص شرایط تیم پرسپولیس 
در فصل نقل وانتقالات اظهارداشت: با وجود اینکه فصل 
نقل وانتقالات در حال گذر است، اما ما هنوز نتوانستیم یک 
مربی به کادر اضافه کنیم که این موضوع باعث شده تا زمان از 
دست برود اما در زمینه جذب بازیکن واقعا خوب عمل کردیم 
و بازیکنان خیلی خوبی جذب تیم شده اند. ما در سال های 
قبل هم کمبودهایی در زمینه بازیکن داشتیم و باعث شد به 
مشکل بخوریم هر چند که فکر می کنم امسال چنین مشکلی 
وجود نداشته باشد. به نظر من تیم خوبی بسته شده اما نیاز 
داریم که یک مهاجم ششدانگ و یک دفاع چپ بگیریم. 
چرا که سال گذشته از این پست لطمه خوردیم و در شرایط 

فعلی وحید امیری هم به ابتدای فصل نمی رسد و به همین 
خاطر نیاز به بازیکن داریم تا در دفاع چپ به ما کمک کند. 
پیشکسوت باشگاه پرسپولیس درباره حضور یک مربی برزیلی 
در کادرفنی پرسپولیس تصریح کرد: الان یک مربی خارجی 
به ما اضافه شود چه کمکی می تواند به پرسپولیس کند؟ من 
این حرف ها را از صمیم قلب می گویم. مربی خارجی تا بخواهد 
فوتبال ما را بشناسد 6 ماه زمان لازم دارد و حضورش در این 
شرایط به نظرم کمکی به پرسپولیس نخواهد کرد. ۴ سال قبل 
زمانی که همه خواهان تمدید قرارداد با رادوشوویچ بودند 
من اعلام کردم که نباید با او قرارداد بست، اما خیلی ها به من 
حمله کردند. تنها کسی که آن زمان جلوی این بازیکن ایستاد 

من بودم چون برای من پرسپولیس مهم بود اما خیلی ها به 
من ناسزا گفتند. حالا می بینیم که باید یک میلیون دلار به 
این بازیکن بدهند. الان یک مربی خارجی به پرسپولیس 
آمده و کسی از او شناخت ندارد. این مساله چه ربطی دارد؟ 
باید مشخص شود که او چه کمکی می تواند به پرسپولیس 
انجام دهد و این موضوع مهم است. یکسری اتفاقات در حال 
رخ دادن است. مگر می شود یک مربی بدون شناخت، دستیار 
انتخاب کند؟  باید مشخص شود که افکار این مربی برزیلی با 
کادرفنی پرسپولیس چقدر همسو است. شاید مواردی که 
یحیی گل محمدی مدنظر دارد با این مربی تفاوت داشته باشد 
یا برعکس. هر مربی شرایط خاص خودش را دارد و مطمئن 
هستم تا این مربی قرارداد نبندد به ایران نخواهد آمد. حلالی 
در ادامه افزود: در پرسپولیس پیشکسوتان تحصیل کرده و 
باتجربه حضور دارند اما انگار مرغ همسایه غاز است و باید 

میلیاردها تومان هزینه کنیم تا یک نفر از خارج بیاید. 

 اسماعیل حلالی: 

مرغ همسایه غاز است

 یحیی گل محمدی: 

باشگاه برای مهاجم خوب باید هزینه کند 
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس بیان داشت: پرسپولیس 

برای جذب مهاجم خوب خارجی باید هزینه کند.
  وضعیت پرسپولیس 

یحیی گل محمدی در گفت وگو با ایسنا، درباره آخرین 
وضعیت پرسپولیس در پیش فصل اظهارکرد: ما از سه هفته 
پیش تمرینات را شروع کردیم و در این مدت تمرینات خوبی 
داشتیم. برنامه های آماده سازی را با انجام ۴ بازی دوستانه و 
تمرینات صبح و بعدازظهر پیگیری می کنیم و دو بازی دیگر 

هم تا قبل از شروع لیگ در برنامه داریم.
  جذب مهاجم 

او درباره جذب مهاجم و نگرانی هواداران گفت: یک مهاجم 
خارجی که در نیم فصل قبل هم به دنبالش بودیم و دیگر همه 
اسمش را می دانند، بعداز پایان فصل قبل به باشگاه معرفی 
کردم. سه هفته پیش با او توافق شده بود و قرار بود بیاید، اما 
باشگاه گفت برای انتقال پول مشکل داریم و بعداز آن هم 

آن قدر زمان از دست رفت که این بازیکن در تمرینات تیمش 
مصدوم شد و بعداز مشورت با کادرپزشکی به 
این نتیجه رسیدیم که با این شرایط نمی تواند 
به تیم کمکی بکند. هم چنین قرار بود گادوین 
منشا جذب شود و خود او هم علاقه مند به 
پیوستن به پرسپولیس بود، اما با وجود اینکه از 
رقم درخواستی خود پایین هم آمده بود نمی دانم 

چرا اینقدر راحت او را از دست دادیم.
  بازار جهانی 

گل محمدی ادامه داد: -۴  3 بازیکن هم  از 
لیگ سری.آ برزیل به باشگاه معرفی کرده بودند 
که گزینه های خوبی بودند اما از آنها هم خبری 
نشد و مجددا سه روز پیش یک مهاجم برزیلی 
به باشگاه معرفی کردم تا کارهای انتقالش را 

انجام دهند. من از باشگاه خواستم که با توجه به 

نیاز تیم در این پست، برای یک مهاجم خوب، هزینه کنند 
حتی اگر آن بازیکن قیمت بالایی داشته باشد. بازیکنانی که 
این فصل جذب کرده ایم همه آزاد بودند و باید برای گرفتن 
مهاجم خوب حتما هزینه کنیم. سرمربی پرسپولیس ادامه 
داد: در بازار جهانی مهاجم خوب و سطح بالایی که آزاد باشد 
خیلی کم پیدا می شود و قطعا هیچ بازیکن خوبی بدون تیم 
نمی ماند. با این حال چندین گزینه به باشگاه معرفی کرده ام 
و با توجه به زمان کمی که تا شروع لیگ داریم انتظار دارم 
هرچه زودتر این مشکل برطرف شود و بتوانیم با تیم کامل 

وارد مسابقات شویم.
  نیاز؟!

وی خاطرنشان کرد: بعضی ها این طور 
القا کرده اند که من درخواستی برای جذب 
مهاجم خارجی و تقویت تیم نداشته ام اما 
چنین چیزی صحت ندارد. ما مهاجمان 
خوبی داریم ولی در خط حمله باید تقویت 
شویم. الان هم دو مهاجم تیم مصدوم 
هستند و تا سه هفته دیگر هم به شرایط 
بازی نمی رسند پس حتما نیاز داریم که در 

این پست تقویت شویم. 

اوضاع فوتبال ما با توجه به شرایطی که وجود دارد اصلا 
قابل قبول نیست و نمایندگان مجلس و مسئولان باید به این 
موضوع توجه کنند. آن طور که از شواهد پیداست و آقای 
تاج همه جا اعلام کرده  که او مورد تأیید نهادهای نظارتی 
و دولت است، شانس او را برای ریاست در فدراسیون خیلی 
بالا می بینم. این در شرایطی است که پرونده ویلموتس 
هنوز باز است و ما نمی دانیم چه اتفاقی قرار است بیفتد. من 
استنباطم این است که جریانی در حال شکل گیری است 
که در نهایت به بازگشت مهدی تاج به ریاست فدراسیون 
فوتبال منتهی می شود. در حالی که او امتحان خود را پس 
داده و همه اهالی فوتبال هم از عملکرد او مطلع هستند. 
تاج در دو دوره نایب رئیس فدراسیون بوده و یک دوره هم 
ریاست فدراسیون را برعهده داشته است و همه عملکرد او را 
دیده اند. من نمی دانم چرا دوباره باید به امتحان  پس داده ها 
اعتماد کرد؟! قراردادی که فدراسیون فوتبال با ویلموتس 
بست که مسبب آن هم آقای تاج و اعضای هیات رئیسه بود. 
در دوران تاج شفافیت مالی وجود نداشت. پرونده ویلموتس 
هنوز بسته نشده است و با چنین شرایطی این آقا در انتخابات 
شرکت کرد و متاسفانه کمیته بدوی هم صلاحیت او را تایید 
می کند. افرادی مثل فغان پور هم مدعی می شوند که رأی 
دادگاه CAS شکسته شده است. مگر اصلا رایی اعلام شده 
که شکسته شود؟! اگر هم غرامت ویلموتس کمتر شده باشد 
به خاطر قراردادی است که این مربی با یک تیم مراکشی 
بسته است. حالا با این شرایط 6 میلیون یورو می شود 
3میلیون یورو، آیا این مبلغ کم است؟! این مبلغ از جیب مردم 
نمی رود؟! مسبب این خسارت بزرگ به فوتبال کشورمان چه 
کسی است؟! الان خود کمیته بدوی پراز ابهام است؛ افرادی 
در این کمیته حضور دارند که این موضوع اصلا توجیه ندارد؛ 
یک نفر از اعضای کمیته بدوی هم به صراحت موضع خود 
را قبل از تشکیل جلسه اعلام کرده بود. بنابراین نتیجه 
می گیریم این افراد براساس منافع فوتبال تصمیم گیری 
نکردند. تاج و اطرافیانش اعلام کرده اند که نهادهای نظارتی 
و دولت موافق حضور او در انتخابات هستند و گزینه  آنها، تاج 
است. اولا به نظرم آنها نظر کارشناسی و تخصصی ندارند، ثانیا 
اگر تاج گزینه نهاد خاصی است به صورت رسمی این موضوع 
اعلام شود و اهالی فوتبال هم نظری ندهند. ما معتقدیم راه 
رفته را نباید دوباره رفت، اما اگر قرار است دوباره تاج روی کار 
بیاید و اشتباهات گذشته تکرار شود؛ مجمع را هم تعطیل 
کنند و رئیس فدراسیون را خودشان انتخاب کنند. با توجه 
به عملکرد تاج خیلی بعید بود که او حتی تأیید صلاحیت 
شود؛ الان هم قرار است او رئیس شود و به قول خودشان 
گزینه همه تاج است، این موضوع را رسما اعلام و مجمع را 

هم تعطیل کنند. 
 

فوتبـــالداخلـــی
  تسنیم: یکی از نامزدهای انتخابات فدراسیون فوتبال که 
به نظر می رسد مجوز کمیته بدوی را برای حضور در انتخاب 
کسب نخواهد کرد، در نشست های شبانه دنبال گرفتن تأییدیه 
بوده است. کمیته بدوی انتخابات فدراسیون فوتبال این روزها 
پراز حاشیه و خبر است، چرا که باید شرایط نامزدهای انتخابات 
فدراسیون فوتبال را بررسی و تایید کند تا پس از تاییدیه 
چهارگانه، لیست نهایی نامزدها اعلام شود. نکته جالب اینجاست 
یکی از نامزدهای انتخابات فدراسیون فوتبال که به دلایل 
قانونی و اساسنامه ای شانس کمی جهت احراز شرایط برای 
حضور در انتخابات دارد، نشست هایی را با یکی از اعضای کمیته 
بدوی انتخابات و همچنین یکی از اعضای مجمع برگزار کرده 
است. این عضو مجمع که از روسای هیات های فوتبال استانی و 
نزدیک به تیم انتخاباتی این نامزد است، شرایطی را فراهم کرده 
تا این نامزد انتخابات با یکی از اعضای کمیته بدوی، دیدارهای 
مستمری داشته باشد. برگزاری این جلسات از این جهت بوده 
که نامزد موردنظر بتواند از این طریق به اطلاعات جلسات کمیته 
بدوی دسترسی داشته باشد و با فراهم کردن بستری، شرایطش 
را جهت حضور در انتخابات احراز کند. نکته جالب اینجاست که 
یکی دیگر از اعضای کمیته بدوی نیز به خوبی با این جلسات و 
نفرات هماهنگی داشته تا در نهایت بتوانند شرایط این نامزد را 

برای حضور در انتخابات احراز کنند. 

   خریدهای جدید بارسلونا در تابستان سالجاری بسیاری از 
هواداران این تیم را به تکرار روزهای خوش آن با پپ گواردیولا 
در فاصله سال های 2۰۰8 تا 2۰۱2 امیدوار کرده است. این 
موضوع اما سبب نشده است که سرمربی جدید کاتالان ها، ژاوی 
هرناندس تحت فشار قرار بگیرد و احساس کند که باید همتراز 
سرمربی سابقش نتیجه بگیرد یا حتی بهتر از او عمل کند. ژاوی 
هرناندس که از او پرسیده شد آیا می خواهد پپ گواردیولای 
جدید بارسا باشد و احساس نمی کند که کار سختی برای ارتقای 
رکورد گواردیولا خواهد داشت، گفت: به هیچ عنوان. رویای من 
این است که بارسلونا قهرمان و موفق شود. چنین اتفاقی برای 
من زمانی که بازیکن بارسا بودم رخ داد. من به اندازه سه زندگی 
از این احساس )قهرمان شدن( سیراب شده ام. ژاوی افزود: حرفه 
من به عنوان یک بازیکن از آن بهتر نمی توانست باشد. خودم 
هرگز تصور نمی کردم که چنان دورانی را تجربه کنم. الان هم 
نه قصد دارم از پپ بهتر باشم، نه از یوهان )کرایف( و نه از هیچ 
شخص دیگری. من از آنها کلی چیز یاد گرفته ام. نه رقیب شان 
هستم نه دشمن شان. من خودم را شاگرد آنها می دانم. تنها 

هدفم این است که بارسلونا را به قله فوتبال دنیا برگردانم.

                  بازگشت 
رضا اسدی با عقد قرارداد رسمی شاگرد قربان 
بردیف شد. اسدی سابقه بازی در نفت تهران، سایپا، 
تراکتور، سنت پولتن و پرسپولیس را در کارنامه دارد. 
این هافبک دفاعی بلندقامت، فصل گذشته در ۲۶ 

بازی چهار گل به ثمر رسانده است.  

            ادامه همکاری
 امین قاسمی نژاد که در نیم فصل دوم لیگ  
بیست  ویکم برای یک نیم فصل از استقلال تهران به 
گل گهر پیوست، پس از جدایی از جمع آبی پوشان 
تهران با ثبت قراردادی یک ساله و به عنوان بازیکن 

آزاد، در جمع شاگردان قلعه نویی ماندنی شد.

                           حضور 
نتشار تصاویری از محل تمرین  رونالدو با ا
منچستریونایتد در کمپ کرینگتون مشخص شده 
که به همراه خورخه.مندز، ایجنتش حضور یافته تا با 
اریک تن هاخ دیدار کند. او اعلام کرده بود در صورت 

ارائه پیشنهاد مناسب مانع جدایی او نشوند. 
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بیــنالمــلل

 از مشکل آیین نامه ای تا ثبت نام پیش از موعد »ساعی«

حاشیه ها قبل از انتخابات کمیته ملی المپیک


